



## **Communiqué de l'AFPS sur le tramway de Jérusalem**

*English version below*

Le 12 mars 2010, un recours contre l'Etat concernant la participation d'entreprises françaises à la construction et l'exploitation d'un tramway israélien en Cisjordanie (territoire palestinien occupé) a été déposé au tribunal administratif de Paris à la requête de l'association France Palestine solidarité (AFPS).

Par ailleurs, concernant le procès en cours entre l'AFPS et l'OLP, d'une part, et les sociétés Alstom, Alstom transport et Véolia transport, d'autre part, après trois ans de procédure sur les questions de compétence du tribunal et de recevabilité de l'action, l'audience sur le fond devrait se tenir avant l'été.

AFPS

4 avril 2010

## **AFPS Press release on the light railway in Jerusalem**

On the 12<sup>th</sup> of March 2010, a legal claim against the State regarding the participation of French companies in the construction and operation of a light railway in West bank (Palestinian occupied territory) was brought in front of the administrative tribunal of Paris by the Association France Palestine Solidarité (AFPS).

In addition, regarding the ongoing legal action between AFPS and the PLO on the one hand, and the companies Alstom, Alstom transport and Veolia on the other hand, after three years of proceedings on the issues of the jurisdiction of the tribunal and the admissibility of the action, the hearing at the substance will take place before the summer.

AFPS

4th of April 2010